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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyűlés Hivatala
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Érkezett: 2018 OKT O 8,

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Miniszterhez

,,Indul-e vizsgálat a Kardiológiai Intézetben történt haláleset miatt és lemond-e a
miniszter?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Miután a Kardiológiai Intézet neves orvosát Székely Lászlót elbocsátották az
intézményből, a heti 2-3 műtét helyett a Honvédkórházból érkező új orvos csak heti
1 műtétet tud vállalni. Ez vezethetett ahhoz a súlyos tragédiához, hogy meghalt az
egyik súlyosan beteg páciens, mert nem kapta meg időben az életmentő műtétet. A
Párbeszéd álláspontja szerint haladéktalanul vizsgálatot kell indítania, hogy
kiderüljön miért kellett a betegnek értelmetlenül meghalnia.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

• Indít-e viugálatot a minisztérium a történtek miatt?
• Lesz-e újabb szívsebész a Kardiológiai Intézetben?
• Az elmúlt időszak egészségüggyel összefüggő botrányok után nem

gondolta-e a miniszter, hogy le kéne mondania?
• Hány műtét maradt el eddig az intézményben Székely László felmentése óta?
• Hogyan tudják így biztonságosan ellátni a betegeket?
• Miért tagadta az intézmény főigazgatója ezt a halálesetet, miközben egy

kiszivárgott levél szerint a beteget az Intézet látta volna el?

Várom megtisztelő válaszát!
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